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Ādažos, 2018. gada 5.februārī 

Plkst.19.00 

Sēdi vada: Skolas vecāku padomes priekšsēdētāja vietnieks E. Plūmīte. 

Sēdi protokolē: S.Bukovska 

Piedalās: 35 Skolas padomes locekļu 

Pieaicinātie: LU Pedagoģijas, psiholoģijas un mākslas fakultātes asociētā profesore  

Baiba Martinsone. 

 

Darba kārtība: 

1.Baibas Martinsones  lekcija vecākiem par skolas un vecāku sadarbību. 

2.Dažādi. 

 

1. Jautājums 

 

Baibas Martinsones  lekcija. Diskusija ar vecākiem. (lekcijas prezentācija pārsūtīta  

Skolas padomes pārstāvjiem) 

2. Jautājums 

 

2.1  Vecāku iesūtītie jautājumi par peldēšanas nodarbībām skolā. 

Skolas direktores vietniece A.Rubene skaidro un atbild uz jautājumiem. Peldēšanas 

nodarbību izmaiņas ir saistītas ar pedagogu slimošanu. Šī iemesla dēļ tiek mainīta 

peldēšanas nodarbību organizācija, ievērojot drošības noteikumus. 

2.2.  Aktualizēts jautājums vecākiem, kuri bērnus ved uz skolu ar mašīnu.  

Vēlreiz E-klasē nopublicēt informāciju par bērnu izlaišanu no mašīnas drošās un 

atļautās vietās. 

2.3. Vecāki ierosina uz nākamo sēdi aicināt Domes priekšsēdētāju M.Sprindžuku un 

izskaidrot situāciju par nākamo mācību gadu un jaunās skolas celtniecības plānu. 

2.4. Aktualizēt skolas formas skolā! Motivēt bērniem tās lietot gan skolotājiem, gan 

vecākiem.  

2.5.Vecākiem vairāk vērst uzmanību uz bērnu higiēnu – drēbēm. Bērni bieži skolā 

ierodas nesakoptām drēbēm. 

2.6.Vecāki ierosina skolas direktorei  pārrunāt par lietišķo apģērbu skolā skolotājiem. 

2.7.Vecāku atbalsta biedrības pārstāve D.Bāliņa izsaka pateicību par atbalstu 

ziedojumiem basketbola komandai. 

 

Nākošā Skolas padomes sēde notiks 2018. gada 5.martā.  

 

Sēde beidzas plkst. 21.00  

 

Sēdes vadītājs:      E. Plūmīte 

 

Protokoliste:       S.Bukovska 

 
 

 


